

國立臺灣大學圖書資訊學系徵聘專任教師(1名)

1.申請資格：

具國內、外圖書資訊學相關領域之博士學位。

2.繳交資料：

- 博士學位證件影本（本國人持國外學歷者需經臺灣駐外使館／代表處認證）。若無博士學位證書者，須檢附臨時學位證明，且其中需載明起聘日前可取得博士學位。
- 碩、博士班成績單正本。
- 經歷證件影本。
- 履歷表。
- 民國 101 年 4 月以後出版之著作（含博士論文），並請自行指定代表作及參考著作。
- 已發表之著作目錄。
- 曾於各大學教授之課程或可授課之課程名稱，及其課程內容說明（含授課大綱及參考書目）。

3.其他須知事項：

- 可以中文及英文講授圖書資訊學相關科目者。
- 經本系新聘教師甄選委員會初審通過後，應徵者須親自至本系面談並進行一場學術演講，旅費等一切費用自理。
- 所有申請資料概不退還。

4.起聘時間及職級：

視行政作業時間，自民國 106 年 8 月 1 日起聘；職級視申請者資歷而定。

5.申請截止日期：民國 106 年 1 月 25 日，以郵戳為憑。

6.郵寄地址：

所有文件必須以紙本型式寄至：

臺北市 10617 大安區羅斯福路四段一號 國立臺灣大學圖書資訊學系 收。

7.聯絡資訊：林奇秀主任

電話（02）3366-2958；傳真（02）2363-2859；E-Mail: lis@ntu.edu.tw。

Dept. of Library and Information Science in National Taiwan University is seeking to employ one full-time faculty

1. Qualification:

Doctoral degree in library and information science related fields

2. Documents Required:

*Photocopy of doctoral diploma;

Those who have not yet received the diploma at the time of application must provide a formal statement from the degree granting institution indicating that it will be in hand by the time of appointment

*official transcripts of the master's and doctoral studies

* Photocopy of working experience certification

*resume

*at least one academic work published within 5 years (published after Apr. 1, 2012, doctoral dissertation included)

*a list of publications

*a list of courses taught or course plan with detail course outlines, syllabi and bibliography

3. Other Requirements:

*Ability to teach in Mandarin Chinese and English on library and information science related subjects

*The applicants who pass preliminary review by our review board will be invited to give a presentation to our faculty (travel expenses to be paid by applicant)

*All applications will not be returned.

4. Date of appointment and position official rank:

Appointment begins on August 1, 2017. Official rank appointed is according to working experience and qualifications.

5. Application deadline: January 25, 2017

6. How to apply:

All the documents must be prepared in printed format and mailed to Department of Library and Information Science

Address:

Professor Chi-Shiou Lin

Department of Library and Information Science, National Taiwan University

No. 1, Sec. 4, Roosevelt Rd., Taipei 10617, Taiwan, R. O. C.

Email: lis@ntu.edu.tw

Tel: 886-2-3366-2958

Fax: 886-2-2363-2859